
Ивица Дачић: Приштина ће морати да попусти, најважнија ми је Вучићева подршка
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БЕОГРАД - Борим се свим силама. Ивица Дачић, председник Владе и лидер СПС, тврди
да ће у дијалогу Београда и Приштине морати да попусти Приштина. У интервјуу за
Курир Дачић наводи да је државни врх јединствен у погледу преговора и признаје да му
је у овом тренутку најважнија подршка његовог заменика и лидера СНС Александра
Вучића.

  

  

♦ Зашто ви и председник Николић увек имате опречне изјаве о Косову?

  

- Немамо ми опречне изјаве, него сам ја непосредно укључен у процес преговора и самим
тим немам разлога за превелики оптимизам. Николић полази од тога да су разговори
увек коректни. Има приступ да ће највероватније морати да дође до договора и да ће
друга страна морати да попусти... Мало је већи оптимиста од мене.

  

♦ Дакле, председник је нереалан?

  

- Нећу да кажем нереалан, него већи је оптимиста него што ситуација, каква јесте у
преговарачком процесу тренутно, даје повода за оптимизам.
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♦ Јесте ли задовољни подршком државе у вези са преговорима?

  

- Најважније ми је да око свега овога имам заједнички приступ и заједнички став са
Александром Вучићем као председником највеће странке и мојим замеником у Влади.
Није било ниједног детаља где смо се размимоилазили и мислим да је за нас то
најважније, јер ја сигурно никад нећу донети ниједну одлуку за коју нисам сигуран да ће
моји партнери прихватити.

  

♦ Како изгледају састанци државног врха пред ваш одлазак у Брисел?

  

- Анализирамо постојећу ситуацију и уколико има неких нових предлога. За сада није
било никаквих нових предлога да би имало разлога да се неки наш став мења. Последњи
пут смо разговарали кад је долазила Кетрин Ештон и председник је тада лепо рекао -
нема слабих карика у државном ланцу.

  

Је л’ има повишеног тона на тим састанцима?

  

- Нема.

  

♦ Шта очекујете од седме рунде са Тачијем?

  

- Ништа, зато што не знам шта ће бити! Ово су потпуно нестандардни разговори и
преговори - овде се не разговора о неким папирима који се унапред дају него на месту
покушавамо да дођемо до договора. То је начин рада Кетрин Ештон. Она не жели да
намеће ставове и зато нема никаквог папира којим би рекли да је то њен став.
Покушавамо да се договоримо, мислим да ће то бити суштинско питање - како
дефинисати чиме се бави заједница српских општина а да то буде прихватљиво за обе
стране.

  

♦ Значи, опет ми попуштамо?
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- Морају они да попусте јер ми више немамо где да попуштамо.

  

♦ Да ли сте са коалиционим партнерима разговарали о реконструкцији Владе?

  

- То још није била тема разговора.

  

♦ Јесте ли спремни да се одрекнете Милутина Мркоњића?

  

- Не можемо о томе разговарати на тај начин. Никад не идем принципом да се некога
одричем, а треба да се анализира рад свакога.

  

Не знам где живи Мркоњић

  

♦ Како коментаришете Мркоњићеву епизоду са власником Мегатренда Мићом
Јовановићем - увалио му се у кућу на више од годину дана?

  

- Стварно нисам упућен ко где живи. Мркоњић и Јовановић су велики пријатељи и не
могу тиме да се бавим.

  

♦ А шта кажете на Ђиласове наводе да је срамота да министар живи у кући за
послугу власника факултета?

  

- Колико знам, то се дешавало у време док смо били заједно на власти, тако да је Ђилас
то тада требало да каже.

  

 3 / 4



Ивица Дачић: Приштина ће морати да попусти, најважнија ми је Вучићева подршка
понедељак, 18 март 2013 13:49

Без пробних балона, молим

  

- Никакав документ нити званичан папир није се нашао на преговарачком столу у
Бриселу, једино уколико неко други не преговара у име Србије. Према томе, оно што
радимо - радимо потпуно отворено - казао је Дачић. Он је додао да није добро да се
такве конструкције - објављивање наводног споразума - појављују по медијима.

  

- Замолио бих да то пробно пуштање балона престане.

  

Дачић је потврдио и да неће бити референдума Косово или ЕУ.

  

(Курир)
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